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R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 10.12.2012, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 

 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:   

 

 Doamnelor şi domnilor,   

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29  de consilieri judeţeni.    

 Lipseşte  motivat domnul consilier Marinescu Aurel. 

Se supune la vot motivarea domnului consilier Marinescu Aurel. Se aprobă în unanimitate. 

 Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.711/04.12.2012, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/13644/04.12.2012, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/13595/04.12.2012 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-

Severin” din data 05.12.2012. 

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul prefect Hurduzeu Silviu, domnul subprefect Paulescu Anton, 

domnul secretar de stat Horia Irimia de la Ministerul Mediului, domnul Stolojescu Grigore – comisar 

şef, Inspectoratul de Poliţie Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin. 

 Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, 

„BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, Cotidianul „Adevărul de 

Seară”, AGERPRES. 

 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pentru 

anul 2012. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 13/25.01.2012 

privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub 

autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2012, modificată şi completată. 

3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 4.448.000 lei prevăzută în bugetul propriu al  

judeţului Caraş-Severin la cap.67 ”Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), pe 

anul 2012. 

4.Proiect de hotărâre privind  stabilirea  preţurilor  medii la produsele agricole din judeţul 

Caraş-Severin, pe anul 2013. 

5.Proiect de hotărâre  privind  exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de 

venit pe categorii de meserii pentru anul 2013, stabilite de către Direcţia Generală a Finanţelor Publice 

Caraş-Severin. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2013, a concediului de odihnă 

neefectuat în anul 2012, de către preşedintele şi vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Ilie Iova. 
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 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi activităţilor 

metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Reşiţa pe anul 2013. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

9.Proiect de hotărâre  privind rectificarea şi modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.25/2006 privind darea în administrare,închiriere, concesiune sau folosinţă gratuită a unor imobile din 

domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin, modificată şi completată ulterior prin Hotărârea 

Consiliului Judeţean nr.31/2011. 

10.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean 

Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la cumpărarea imobilului   monument istoric „Şcoala de călugăriţe 

( Ordinul Notre Dame) cu internat (closter)” situat în  oraşul  Oraviţa, str. Emanuil Gojdu nr.50. 

11.Proiect de hotărâre  privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de finanţare, de către Ministerul Muncii 

Familiei şi Protecţiei Sociale, pentru dotarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.131/23.06.2012 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-

Severin,cu modificările şi completările ulterioare. 

14.Proiect de hotărâre privind înfiinţarea comisiilor de evaluare anuală a managementului 

instituţiilor publice de cultură aflate în subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

15.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice judeţene pe 

linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun. 

16.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a comunităţii în 

trimestrul III /2012. 

17.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa, în perioada 14-22.11.2012. 

18. Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Imbrescu, procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La procesul-verbal din data de 14.11.2012 dacă 

sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă în legătură cu ordinea de zi aveţi observaţii? Nu 

sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pentru 

anul 2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici suplimentăm bugetul cu 47 de miliarde. Practic, 

40 de miliarde ne revin din finanţările noastre europene. Este returnarea banilor pe care noi îi dăm în 

primă fază şi ulterior îi reprimim. 7 miliarde, am făcut prin decizia Guvernului şi a Ministerului de 

Finanţe, compensări cu anumite societăţi comerciale în vederea ştergerii acestor arierate, despre care 

tot vorbim şi pe care le stingem prin diverse metode. 7 miliarde plătim proiecte pe PNDI, proiecte care 

au fost făcute pentru o serie de drumuri din judeţ, ce urmau să fie finanţate prin PNDI şi care vor fi 

finanţate pe 577. Probabil că începând de anul viitor, va include şi lucrările de pe programul naţional de 

dezvoltarea infrastructurii. Cu alte cuvinte, toate aceste elemente de infrastructură vor fi finanţate dintr-

o singură sursă de la Ministerul Dezvoltării. Dacă aveţi aici observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 13/25.01.2012 

privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub 

autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2012, modificată şi completată. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, modificăm anexele Hotărârii 

Consiliului Judeţean nr.13/25.01.2012 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale 

instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean, în perspectiva ce rezultă din 

modificările de la punctul 1 pe care l-am aprobat.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei  de 4.448.000 lei  prevăzută în bugetul propriu al  

judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie (finanţare), 

pe anul 2012. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fapt, suplimentăm acest domeniu cu circa 1,6 

miliarde pentru sport, cultură, biserici. Sunt toate acestea prevăzute în expunerea de motive, ceea ce 

facem periodic în şedinţele de consiliu. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind  stabilirea  preţurilor  medii la produsele agricole  din judeţul 

Caraş-Severin, pe anul 2013. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe baza unei documentări pe care Direcţia Finanţelor 

Publice o realizează, noi trebuie să dăm hotărâri de consiliu pentru aceste preţuri medii la produsele 

agricole şi privind exprimarea avizului consultativ. Aceasta este hotărârea de la punctul 5, dar este 

aceeaşi practică, referitor la normele anuale de venit pe categorii de meserii pentru anul 2013. Este o 

atribuţie pe care legea ne-o conferă, dar repet, documentaţia o face Direcţia Finanţelor Publice. Dacă 

aveţi observaţii la punctul 4? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre  privind  exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de 

venit pe categorii de meserii pentru anul 2013, stabilite de către Direcţia Generală a Finanţelor Publice 

Caraş-Severin 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În aceeaşi practică. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2013, a concediului de odihnă 

neefectuat în anul 2012, de către preşedintele şi vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Ilie Iova. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, să transferăm în anul viitor, pentru 

mine, 6 zile, pentru Ghiorghioni Ionesie, 9 zile şi pentru Iova Ilie, 7 zile. Dacă aici aveţi observaţii? Nu 

sunt. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi activităţilor 

metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Reşiţa pe anul 2013. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la Bibliotecă nu e nimeni? Mă rog, au avut alegeri 

ieri. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.  

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.239/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Avem oportunitatea să upgradăm 3 posturi pentru 

colegi de-ai noştri care îndeplinesc între timp condiţiile. Dacă aveţi observaţii Nu sunt.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind rectificarea şi modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

nr.25/2006 privind darea în administrare,închiriere, concesiune sau folosinţă gratuită a unor imobile din 

domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin, modificată şi completată ulterior prin Hotărârea 

Consiliului Judeţean nr.31/2011. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de o suprafaţă de teren care conform CF-ului 

avea o anume dimensiune şi după măsurătoare are o altă dimensiune. Datorită măsurătorilor ulterioare 

rectificăm această hotărâre, ea fiind o suprafaţă pe care funcţionează un chioşc. Sau ce funcţionează?   
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Domnul invitat Ciobanu Darian: Pe 98 de metri pătraţi funcţionează chioşcul şi pe restul 

suprafeţei de 5.969 metri pătraţi, funcţionează Serviciul Judeţean de Ambulanţă. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, Serviciul de Ambulanţă. Practic, intrăm în 

normalitate cu această suprafaţă. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 

10.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean 

Caraş-Severin a dreptului de preempţiune la cumpărarea imobilului   monument istoric „Şcoala de călugăriţe 

( Ordinul Notre Dame) cu internat (closter)” situat în  oraşul  Oraviţa, str. Emanuil Gojdu nr.50. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este o clădire a Episcopiei Greco-catolice. Da? 

Domnul invitat Ciobanu Darian:  Romano-catolice. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Romano-catolice. Prin hotărâre ne exprimăm 

neexercitarea dreptului la preemţiune. E formula legală. Ni se cere această opţiune şi nu avem ce să 

facem. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre  privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii de 

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de 5 trasee pentru transport şcolar şi un traseu 

Oraviţa-Reşiţa, pentru transport de angajaţi ai unei societăţi comerciale din Reşiţa. Dacă sunt observaţii 

la aceste licenţe de traseu? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de finanţare, de către Ministerul Muncii 

Familiei şi Protecţiei Sociale, pentru dotarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ştiţi că am adoptat data trecută o serie de asemenea 

hotărâri pentru diverse obiective de acest gen din domeniul social. Aprobăm şi o hotărâre pentru 

dotarea Căminului pentru Persoane Vârstnice din Reşiţa. E această procedură. Cu atât mai mult, cu cât 

ştiţi foarte bine că aceste dotări au fost interzise un timp prin hotărâre de Guvern. E o procedură, hai să 

spunem, standard. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.131/23.06.2012 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, întrucât PP-DD-ul l-a înlocuit pe 

domnul Dorinel Iacob,  hotărârea prevede următorul lucru: conform opţiunii grupului PP-DD, domnul 

Ion Amariei intră la Comisia de Cultură. Da? Şi domnul Surdu la Comisia Economică. Asta este 

chintesenţa acestei hotărâri. Repet, conform opţiunii grupului PP-DD. Dacă sunt observaţii? Nici n-ar 

trebui să fie!  

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre privind înfiinţarea comisiilor de evaluare anuală a managementului 

instituţiilor publice de cultură aflate în subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de următoarele comisii: Comisia pentru 

evaluarea managementului la Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”, unde sunt propuşi domnul Aurel 

Marinescu, doamna Raichici Liubiţa, domnul Roşu Laurenţiu Ovidiu. Dacă aici aveţi observaţii vis-a-

vis de componenţă? Nu sunt. Comisia pentru evaluarea managementului la Centrul Judeţean pentru 
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Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, unde sunt propuşi domnul Nicolae 

Grindeanu, doamna Ada Chisăliţă, doamna Liubiţa Raichici. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Comisia pentru evaluarea managementului la Muzeul Banatului Montan, unde sunt propuşi domnul 

Ionesie Ghiorghioni, domnul Zaberca Vasile Mircea, domnul Laurenţiu Ovidiu Roşu. Dacă aici sunt 

observaţii? Nu sunt. Comisia pentru evaluarea managementului la Muzeul Judeţean de Etnografie şi al 

Regimentului de Graniţă Caransebeş, unde sunt propuşi  domnul Ilie Iova, domnul Ioan Cojocariu, 

domnul Vasile Mircea Zaberca. Dacă sunt observaţii vis-a-vis de componenţă? Nu sunt. Comisia 

pentru evaluarea managementului la Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”, unde sunt 

propuşi domnul Toni Novăcescu, domnul Dan Mirea şi domnul Ioan Cojocariu. Dacă sunt observaţii? 

Nu sunt. Comisia de contestaţii, unde sunt propuşi domnul Mihai Guţu-reprezentant al autorităţii, 

membru în Comisia de Cultură, domnul Mario Petrişor-specialist în domeniu şi Iacob Roman- 

specialist în domeniu. Şi în fine, Secretariatul comisiei, unde sunt propuse doamna Sanda Manea, d-

şoara Oana Pecherle şi d-şoara Oana Chiriţoiu. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.  

În atare condiţii, domnul Ghiorghioni, conform unei tradiţii glorioase, conduce şi organizează 

votul secret. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Într-o secundă buletinele de vot au fost făcute.  

Se trece la vot în ordinea strigării. 

* 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În urma votului, la Comisia pentru evaluarea 

managementului la Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”, domnul Marinescu Aurel a obţinut 29 de 

voturi „pentru”, doamna Liubiţa Raichici a obţinut 29 de voturi „pentru” şi domnul Roşu Ovidiu 

Laurenţiu a obţinut 29 de voturi „pentru”. 

La Comisia pentru evaluarea managementului la Centrul Judeţean pentru Conservarea şi 

Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, domnul Nicolae Grindeanu a obţinut 29 voturi 

„pentru”, doamna Ada Chisăliţă a obţinut 29 de voturi „pentru” şi doamna Liubiţa Raichici a obţinut 29 

de voturi „pentru”. 

 La Comisia pentru evaluarea managementului la Muzeul Banatului Montan, domnul Ionesie 

Ghiorghioni a obţinut 29 de voturi „pentru”, domnul Zaberca Vasile Mircea a obţinut 29 de voturi 

„pentru” şi domnul Laurenţiu Ovidiu Roşu a obţinut 29 de voturi „pentru”. 

 La Comisia pentru evaluarea managementului la Muzeul Judeţean de Etnografie şi al 

Regimentului de Graniţă Caransebeş, domnul Ilie Iova Ilie a obţinut 29 de voturi „pentru”, domnul 

Ioan Cojocariu Ioan a obţinut 29 de voturi „pentru” şi domnul Vasile Mircea Zaberca a obţinut 29 de 

voturi „pentru”.  

La Comisia pentru evaluarea managementului la Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion 

Românu”, domnul Toni Novăcescu a obţinut 29 de voturi „pentru”, domnul Dan Mirea a obţinut 29 de 

voturi „pentru” şi domnul Ioan Cojocariu a obţinut 29 de voturi „pentru”. 

 La Comisia de contestaţii, domnul Mihai Guţu a obţinut 28 de voturi „pentru” şi 1 vot „anulat”, 

domnul Mario Petrişor a obţinut 28 de voturi „pentru” şi 1 vot „anulat” şi Iacob Roman a obţinut 28 de 

voturi „pentru” şi 1 vot „anulat”.  

 Secretariatul comisiei, doamna Sanda Manea a obţinut 28 de voturi „pentru” şi 1 vot „anulat”, 

d-şoara Oana Pecherle a obţinut 28 de voturi „pentru” şi 1 vot „anulat” şi d-şoara Oana Chiriţoiu a 

obţinut 28 de voturi „pentru” şi 1 vot „anulat”. 

* 

Se trece la discutarea punctelor 15, 16, 17 ale ordinii de zi şi anume: 

15.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice judeţene pe 

linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun. 

16.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a comunităţii în 

trimestrul III /2012. 

17.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa, în perioada 14-22.11.2012. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi în legătură cu celelalte analize şi informări, 

luări de poziţie? Nu sunt. 

* 

Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 

18. Întrebări. Interpelări. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă la întrebări, interpelări aveţi ceva? Nu sunt. Vă 

rog să-mi permiteţi mie, câteva considerente de final de campanie electorală. În primul rând, vreau să 

felicit cele 3 grupări care au obţinut un scor care le permite să intre în Parlament. Mă refer la USL, la 

PP-DD şi la ARD, aşa cum este rezultatul în Caraş-Severin. A fost o campanie relativ decentă din 

partea USL-ului, cu anumite momente, hai să spunem, de neînţeles pentru mine în anul de graţie 2012, 

mileniul 3, dar nesemnificative şi relativ restrânse din punct de vedere al atitudinii. Asta este campania 

şi probabil că încet-încet ne vom obişnui să facem o campanie decentă în totalitate. Rezultatul bănuiesc 

că îl ştiţi. Aşa cum am estimat, cei 7 reprezentanţi ai USL-ului merg toţi în Parlament, urmând ca pe 

baza legii şi a criteriilor care stau la baza redistribuirilor, să mai ajungă în Parlament,e posibil, eu vă 

spun ipoteza avansată de cei care fac aceste simulări. Nu înseamnă că, ceea ce vă spun eu se va 

îndeplini, pentru că apare şi scorul naţional în toată această ecuaţie. Apar şi scorurile naţionale şi este 

posibil să mai intre un deputat de la PP-DD şi un deputat de la ARD, respectiv un senator de la PP-DD. 

Aceasta este o primă evaluare a situaţiei. Contează numărul absolut de voturi, dar repet, în contextul 

naţional, în ecuaţia naţională a voturilor exprimate. Să sperăm că vor fi încă 3! Eu îmi doresc acest 

lucru, aşa cum am spus şi în campania electorală. Condiţia pentru a avea un număr de 9, 10 

parlamentari sau 11 parlamentari, pentru că şi parlamentarul croat este tot din Caraş-Severin, era ca 

USL-ul să facă 7 din 7, să obţină acest rezultat fără precedent, e adevărat, în judeţ. Probabil că aceste 

certificate de parlamentari vor fi înmânate vineri la ora 12,00, aici. Aşa că, cine doreşte să fie prezent, 

sunteţi consilieri judeţeni şi este normal să fiţi prezenţi. Presa va fi, bineînţeles, invitată. Probabil că 

mâine în cursul dimineţii, aceste rezultate pleacă la Bucureşti, sunt rezultatele complete. Sunt la 

domnul Ghiorghioni, dacă doriţi să le vedeţi ulterior, dacă nu le ştiţi. Ele pleacă acum la Bucureşti şi 

probabil că mâine, în jurul prânzului sau poate după amiază, vom şti cine sunt şi ceilalţi parlamentari 

pe care îi va avea Caraş-Severin. Ultima şedinţă de consiliu din acest an va avea loc pe 19 decembrie şi 

va fi o şedinţă extraordinară, cea ordinară am ţinut-o acum. Domnul Bîtea este bolnav, destul de rău, 

dar şi-a revenit, ceea ce e un lucru pozitiv. Anunţul pe care el îl făcea de regulă, consideraţi că l-a făcut 

doamna director Gina, care e şefa lui şi este un anunţ cu un plus de autoritate.  

Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, vă mulţumesc pentru participare.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

          P R E Ş E D I N T E,                                         SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

           Sorin Frunzăverde                                                                 Ion Imbrescu 
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